
De Grå Pantere 
 

Silkeborg d 27. november 2021 

 

Referat af KOORDATORMØDET fredag d. 26. november 2021 kl. 14.00  
 

Ordstyrer: Torben bød velkommen. 
 

1.  Præsentationsrunde og kort nyt fra grupperne. 

Bag om musikken, Anne Bodil Larsen 

Billedmaling I, Gurli Flø, Mogens Riget.  

Billedmaling II, Grethe Larsen 

Debatgruppen, Arne Sørensen 

Det gode seniorliv, Jonna Risbjerg 

Engelsk øvede, Margit Jensen 

Filosofi, Afbud.  

Historie. Ingen mødt 

Håndarbejde, Ingen mødt 

Ide og kulturhistorie, Anders Gjedsted 

Italiensk fortsættere, Torben Yngve Larsen 

Italiensk Studiekreds, Birgit Gade.  

Klassisk litteratur, Ingen mødt. 

Kunstforståelse I, Afbud.  

Kunstforståelse II, Mogens Riget 

Litteratur I, Hanne Grethe Nielsen  

og Gerd Skov 

Litteratur II, Hanne Amstrup 

Lokalhistorie, Jørgen Laursen 

Natur og miljø I, Ingen mødt 

Natur og miljø II, Mette Kristensen  

Opera, Torben Yngve Larsen 

Spansk, Ingen mødt. 

Verdenslitteratur, Trine Volf

Flere hold melder om fravær pga. corona. Få er smittede. Ikke de store problemer. 

Bestyrelsen, Torben Yngve Larsen, Mogens Riget, Hanne Amstrup, Mette Kristensen, Trine Volf. 

(fraværende Ingrid Svendstrup) 

2. Nyt fra De Grå Panteres bestyrelse 
Torben: Sidste gang talte vi om at flytte p-pladsen ved stenen hen til den sidste plads, som er bleven 

brugbar efter afslutningen af byggeriet. Det gør jeg hurtigst mulig. 

Vi mangler en revisor. Revisorsuppleanten er trådt ind. 

Vi har ændret navnet Koordineringsmødet til Koordinatormødet. Det føles mere rigtig.  

Det nye hold Opera starter tirsdag d. 30. november kl. 19.00. 16 personer er interesserede. Holdet er 

åbent indtil nytår og først da falder betalingen. 

Håndtaget i døren til panterrummet fra gangen har længe drillet. Vi finder en håndværker. 

3. Nyt fra kassereren 

Hanne: Alle har nu betalt kontingent. 

4. Nyt fra kontoret 

Mette: Der er bestilt ny printer/kopimaskine, men der er ventetid på levering. 

5. Eventuelt 

Torben: Vi har indtil nu haft 4 koordinatormøder om året. Kan vi nedsætte antallet til 3 pr. år (sept., 

jan. og april)? 

Flere gav udtryk for, at vi kan nøjes med færre end nu. 

Jørgen: Der kan evt. sendes nyhedsmail rundt. 

Gerd: Må vi fortsætte ud over 1. maj? 

Svar: Ja, lokalerne er her jo. Men der bliver ikke rengjort fra maj til september. 

Margit m.fl.: Usikkerhed omkring håndtering af corona. 

Svar: Ingen fastsatte normer fra bestyrelsen. 

6. Nye mødedatoer: 

Næste koordineringsmøde: Fredag d. 21. januar 2022 kl. 14.00. 

Generalforsamling: Fredag d. 25. februar 2022 kl. 14.00. 

 

 
Referent: Mette 


